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Abstract (en)
[origin: US4319685A] The crate is capable of being fitted in other crates to form a stack. The crate comprises an upper girdle portion, an apertured
buttom portion, and lateral walls and inner partition walls formed by inclined arms which may form a vertical geometric projection in the empty
spaces of the bottom portion in the plane of the latter. These arms form surfaces of pyramids for maintaining and separating the bottles or the like.
The inclined arms are capable of sliding on those of another crate when a plurality of crates are fitted together. At least a part of the apices of the
inclined arms is capable of coinciding of solid parts of the apertured bottom portion of an identical crate which is placed in a different orientation
above the first crate.

Abstract (fr)
Caisse cloisonnée à claire-voie, empilable et emboîtable, comportant une ceinture supérieure (80), un fond ajouré (72) et des parois latérales ainsi
que des séparations intérieures constituées par des bras inclinés (70, 71, 76, 77, 81, 82, 94), se projetant horizontalement dans les espaces vides
du fond et formant des surfaces pyramidales de maintien et de séparation des bouteilles ou analogues. Les bras inclinés (70, 71, 76, 77, 81, 82, 94)
peuvent glisser sur ceux d'une autre caisse lors de l'emboîtement de plusieurs caisses. Une partie au moins des sommets (83) peut coïncider avec
des parties pleines du fond d'une caisse identique placée dans une orientation différente, au-dessus de la première.
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